
Hei. 

Personalgruppa i barnehagen har sett på forslaget som vart lagt fram til referansegruppa. Personalet 
trur at det er mulig å få til gode løysingar innanfor desse rammene, og er positive til å gå vidare på 
dette.  

Dei presiserer at de ser for seg litt andre løysingar enn det som er foreslått på den foreløpige 
teikninga, samt at det må vere midlar til å laga eit uteområde som først og fremst er trygt for borna, 
men som og er fysisk utfordrande og kompenserer for tapte turmogelegheiter. Dei etterlyser og eit 
leikerom til, samt rom for spesialpedagogiske aktivitetar(kan godt delast med skulen). Dersom 
gymsalen skal vera ein del av barnehagen sitt leikeareal er ein og litt bekymra for lydnivå/manglande 
lydisolering. Dei ser og at eit slikt stort rom som barnehagedelen er teikna inn som no kan vera 
utfordrande å møblere, samt dele inn i soner. Dette er sikkert mogleg å gjere noko med i den 
eventuelt vidare prosessen.  
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